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جلسه هیات مدیره اســـتقلال دوشنبه  گذشته با حضور نفرات 

جدید که ازسوی وزارت  ورزش منصوب شدند، برگزار شد، هرچند 

بسیاری از مباحث در آن نیمه کاره باقی ماند اما به گفته مدیرعامل 

استقلال درخصوص مباحث اقتصادی که بعدها زیربنای باشگاه 

را مســـتحکم کرده و به آن اعتبار می بخشد صحبت های خوبی 

انجام و تصمیمات مهمی گرفته شد. یکی از افرادی که تا پیش 

از این در قامت یک هوادار کمک های مالی زیادی به باشـــگاه 

استقلال کرده و به تازگی در منصب عضو هیات مدیره می تواند 

به این باشگاه همچنان کمک کند، مهدی عبدیان است. به بهانه 

جلسه اخیر هیات مدیره و اتفاقات اخیر باشگاه با وی دقایقی به 

صحبت پرداختیم.

 مشکلات ما خیلی زیاد است

عضو جدید هیات مدیره باشگاه استقلال درخصوص جلسه اخیر 

هیات مدیره این باشگاه به »فرهیختگان« اظهار کرد: »به قدری 

تعداد مشکلات زیاد بود که قرار شد یک جلسه فوق العاده دیگر 

تشـــکیل دهیم. در جلسه قبلی چند بحث کلی وجود داشت 

که پیگیر آنها بودیم اما قرار اســـت در جلسه بعدی درخصوص 

مباحـــث مربوط به بدهی های باشـــگاه و پرونـــده بازیکنان و 

مربیان خارجی این تیم بررســـی های لازم را انجام دهیم. البته 

موارد زیادی در دســـت بررسی قرار دارد که مقرر شد دوستان 

درخصوص آنها فکر کرده و ایده های خود را در جلسات بعدی 

عنوان کنند، البته در جلســـه قبلی تصمیم گیری هایی شد اما 

الان نمی توان درباره آنها صحبت کرد چون اعتقاد دارم باید ابتدا 

کار انجام شده و ســـپس در این خصوص اظهارنظر کرد . الان 

به قدری مشکلات زیاد است که نتوانستیم در یک جلسه همه 

را بررسی کنیم هرچند اختیار بسیاری از موارد را به مدیرعامل 

دادیم تا راسا پیگیری کرده و آنها را انجام دهد. الان در برهه ای 

هستیم که همه مشکلات روی هم جمع شده؛ از پرونده و شکایت 

بازیکن و مربی خارجی و داخلی گرفته تا بدهی به اشـــخاص 

مختلف و مشـــکلاتی که برای قـــرارداد با کارگزارهای مختلف 

ایجاد شـــده. واقعا مشکلات امروز استقلال یکی دوتا نیست و 

امیدواریم بتوانیم یکی یکی از یک گوشه کارها را شروع کرده و 

پیش برویم. ما حتی در این جلسه وقت نکردیم پرونده شکایت 

خارجی ها را دنبال کنیم و قرار است در جلسه فوق العاده بعدی 

این اتفاق مهم را بررسی کنیم. دلم روشن است که این مشکلات 

به زودی حل می شود.«

 درآمدزایی در باشگاه دست اهل فنش نبوده است

عبدیـــان دربـــاره اینکه به نظر می رســـد با انتصابـــات جدید، 

هیات مدیره استقلال یکدست شده است، گفت: »من معتقدم در 

برهه هایی که استقلال مشکلات مالی دارد باید افراد توانمندی در 

هیات مدیره باشگاه باشند که یا خودشان یا از طریق دوستان شان 

بتوانند رقمی را بیاورند و بعد که مشـــکلات باشـــگاه حل شد و 

دوســـه ماه بعد پولی رســـید بدهی خود را صاف کنند. اگر قبلا 

گفتم ما نیامده ایم کـــه از جیب مان خرج کنیم منظورم همین 

بـــود اما نه اینکه پولی قرض ندهیـــم. بالاخره باید یک توانایی 

داشته باشیم وقتی به هیات مدیره باشگاه بزرگی مثل استقلال 

می آییم. باید یک کاری انجام بدهیم، یا اگر خودمان هم نداریم 

از دوستان مان برای باشگاه قرض بگیریم آن هم فقط قرض گرفتن 

باشد نه با حالت سود یا بهره. به این وسیله کار باشگاه راه افتاده 

و بعد از چندماه این مطالبات را تسویه کنیم. در گذشته دوستان 

به قدری درگیر مباحث مختلف شـــدند که به نظر می رسد اصلا 

به فکر درآمدزایی برای اســـتقلال نبودند. هرکسی برای کاری 

ســـاخته شـــده و چون کار من تولید و اقتصاد است به نظرم تا 

پیش از این درآمدزایی در باشـــگاه دست اهل فنش نبوده چون 

اگر درآمدی داشتند این همه گرفتاری امروز به وجود نمی آمد. 

معتقدم یک کوتاهی هایی در این زمینه شـــکل گرفته چون اگر 

فشار می آوردند و برای باشـــگاه درآمدزایی می کردند خیلی از 

اتفاقات امروز نمی افتاد.«

 باید ببینیم اصلا به حد نصاب می رسیم؟!

وی درباره اینکه شـــرایط تیم و حضـــور در رقابت های لیگ برتر 

به کجا خواهد انجامید و اینکه موضع باشـــگاه در این خصوص 

چیست، گفت: »هیچ کس نمی تواند در این خصوص پیش بینی 

لازم را انجام بدهد ما نمی دانیم به تعداد نفرات کرونایی تیم مان 

اضافه خواهد شد یا خیر. الان خود من در خانواده ام درگیر این 

موضوع هســـتم. درحال حاضر هم شـــرایط این بیماری تغییر 

کرده است. اگر در گذشته کسی از ناحیه ریه و مجرای تنفسی 

به آن مبتلا می شـــد اما امروز مشاهده شده که موارد ابتلا تنوع 

پیدا کرده است و در همان ابتدا قسمت های دیگر بدن را درگیر 

می کند. الان هم نمی دانیم چند نفر دیگر به طور قطعی در تیم 

کرونا دارند شاید یک هفته بگذرد خدای ناکرده به تعداد این افراد 

اضافه شود. پس باید ببینیم شرایط به کدام سمت می رود و حتی 

آنهایی که کرونا گرفتند چه زمانی با قطعیت خوب می شوند و به 

شرایط مسابقه برمی گردند. ما از این مسائل بی خبریم هرچند 

درکنار این افراد مصدومانی هم داریم. بنابراین باید ببینیم اصلا 

تیم مان برای بازی کردن کامل می شود و به حدنصاب می رسد یا 

خیر یا سازمان لیگ چه تصمیمی می گیرد. بنابراین باید منتظر 

ماند تا شرایط مشخص شود و به همین دلیل نمی توان پیش بینی 

خاصی انجام داد.«

 ازسرگیری لیگ چه حسنی داشت؟

عبدیان تاکید کرد: »این موضوع را به نقل از بدنساز تیم می گویم 

که اگر یـــک بازیکن ۱۵ روز در قرنطینه باشـــد و تمرین نکند 

حداقل ۱۵ روز طول می کشـــد که به شـــرایط مسابقه برگردد 

یعنی نمی دانم سازمان لیگ شرایط این را دارد با توجه به اینکه 

بازیکنـــان کرونایی تا یک ماه دیگر به میادین برمی گردند؛ اگر 

رقابت ها یک ماه دیگر به تعویق بیفتد درنهایت آن را به سرانجام 

برسانند؟ هرچند معتقدم از همان ابتدا نباید زیربار ازسرگیری 

دوباره رقابت ها می رفتند. نمی دانم این موضوع چه حســـنی 

داشـــت چون ما مثل کشورهای اروپایی حق پخش تلویزیونی 

هم نداریم. هرچند بســـیاری از لیگ های معتبر اروپایی ادامه 

رقابت هایشان را تعطیل کردند درحالی که هم حق پخش دارند 

و هم از اسپانسرها پول خوبی می گیرند و اگر بازی نکنند ضرر 

هنگفتی را متحمل خواهند شد، اما وقتی شرایطش را نداشتند 

بازی ها را تعطیل کردند. اما ما هیچ کدام از اینها را نداریم و اگر 

بازی ها برگزار نمی شـــد اصلا اسپانســـر و حق پخشی نبود که 

کسی بخواهد متضرر شود.«

 اگر استقلال هم صدرنشین بود 

باید لیگ تعطیل می شد

عضو هیات مدیره اســـتقلال درباره اینکه فضای کری خوانی و 

هیجانی در این بین به وجود آمده و استقلالی ها معتقدند از این 

جهت رقابت ها پیگیری شد تا پرسپولیس بتواند پوکر قهرمانی 

کند، به »فرهیختگان« گفت: »در این خصوص نظری ندارم اما اگر 

واقعا دلیل این است که کار اشتباهی است بخواهیم با جان آدم ها 

بازی کنیم چون ارزشش را ندارد. نه اینکه حالا چون استقلال در 

این شـــرایط است بخواهم این حرف را بزنم اما اگر تیم خودمان 

هم در شرایط قهرمانی و وضعیت به این شکل بود باید رقابت ها 

را تعطیـــل می کردند چون در این صورت فوتبال اهمیتی ندارد 

و جان انســـان ها بسیار مهم تر از آن است. الان تیم ها بیشترین 

تمهیدات را به کار می برند تا بازیکنان آسیب دیده هم به سرعت 

به شرایط بازی برگردند و حتی یک مصدوم هم در تیم نباشد اما 

کرونا به شـــکلی است که واقعا مشخص نیست چه کسی علائم 

دارد یا ناقل است و مشخص نمی کند که چند نفر از خانواده های 

آنها درگیر این ماجرا می شوند.«

 بعید است سال آینده لیگی در کار باشد

عبدیان تاکید کرد: »الان هم که این موضوع فقط مختص استقلال 

نیســـت و از سایر تیم های دیگر لیگ هم اخبار ناخوشایندی به 

گوش می رسد. بالاخره تیم های دیگر هم کرونایی داشتند و شاید 

تعداد آنها کم و زیاد باشد و مشخص نیست آیا خانواده های آنها 

هم درگیر شده اند یا خیر اما وقتی طبق آمار رسمی هر ۹ دقیقه 

یک نفر جانش را به خاطر کرونا از دســـت می دهد فکر می کنم 

ارزش داشـــته باشـــد که فوتبال را در این شرایط تعطیل کنیم. 

به نظرم باید لیگ امســـال تعطیل و حداقل یک تنفسی اعلام 

می شـــد تا بتوانیم با قدرت لیگ سال بعد را استارت بزنیم چون 

با این شرایط اصلا بعید است بتوان برای سال آینده برنامه ریزی 

داشـــته و اصلا لیگی داشته باشیم. همین الان تیم استقلال تا 

اواســـط مرداد به شرایط بازی نخواهد رسید، از آن تاریخ حدود 

دوماه طول می کشـــد تا لیگ فصل نوزدهم به پایان برسد. تازه 

اگـــر اتفاق دوباره ای نیفتد و بعد از آن هم باید تعطیلات بین دو 

فصل را ســـپری کنیم که در این بین بازی های لیگ قهرمانان و 

مقدماتی جام جهانی را هم در تقویم داریم که اگر این مسابقات 

هم برگزار شـــود دیگر نمی دانم چه زمانی برای برنامه ریزی آغاز 

فصل بیستم باقی خواهد ماند. پس بهتر بود این لیگ را تعطیل 

می کردند و حداقل برای ســـال آینده با یک برنامه ریزی بهتر و با 

قدرت بیشتری آن را استارت می زدند.«

 در لیگ های معتبر حتی یک مورد کرونا 

گزارش نشده

وی تصریـــح کرد: »در این وضعیت حالا ما قهرمان را پیدا کنیم 

تیم های سقوط کننده تکلیف شان چه می شود یا تیم هایی که 

برای ســـهمیه می جنگند چه خواهند شد و کدام تیم ها راهی 

لیگ قهرمانان آسیا می شوند؟ قهرمان جام حذفی چطور تعیین 

خواهد شد؟ اینها همه سوالات بی جواب است. بحثم تیم خاصی 

نیست در هر صورت پرسپولیس اختلاف امتیاز ایجاد کرده و در 

صدر جدول قرار دارد اما جان آدم ها چه می شود؟ این موضوع به 

هزار قهرمانی می ارزد؟ حتما در همه جای دنیا چنین موضوعی را 

درنظر گرفتند که لیگ های معتبر خود را تعطیل کردند. ازسوی 

دیگر آنهایی که درحال برگزاری هســـتند حتی یک مورد مثبت 

هم بین عوامل برگزاری و تیم ها گزارش نشده و این یعنی حتما 

پروتکل های بهداشتی را به صورت دقیق انجام داده اند اما اینجا 

همه باشـــگاه ها درگیر مسائل مالی و بدهکار هستند و توانایی 

آن را ندارند که از پس هزینه های اضافی که روی دوش باشـــگاه 

گذاشـــته می شود بربیایند. به طور مثال بخواهند برای هر سفر 

پرواز چارتر کرده یا برای هر بازیکن و عضو کادر یک اتاق جداگانه 

در هتل تهیه کنند. در همین بین شما حساب کنید همه تیم ها 

هـــم رعایت کنند و فقط یک تیم رعایت نکند، وقتی تیم فوق به 

مصاف حریفانش می رود امکان دارد همان هایی هم که رعایت 

کردند مبتلا شوند! همان طور که در بازی با فولاد این اتفاق افتاد. 

ما قبل از ســـفر به اهواز کرونایی نداشتیم و بعد از بازی با فولاد 

تست ها مثبت شد. الان بازیکنان یک تیم می توانند ناقل باشند 

و طی سه هفته تمام حریفان خود را مبتلا کند.«

 یک بازیکن فوت کند چه کسی پاسخگو است؟

عبدیان با اشـــاره به اینکه مسئولان برگزاری هر تصمیمی که 

می خواهند بگیرند باید سریع تر نسبت به آن اقدام کنند، یادآور 

شد: »اگر این اتفاق هرچه زودتر بیفتد خیلی بهتر است، اگر قرار 

باشد بازی ها برگزار شود خود سازمان لیگ باید عواقب آن را هم 

برعهده بگیرد. خدای ناکرده اگر یک بازیکن یا مربی یا یک نفر 

از کادر تیم فرداروزی فوت کند چه کسی پاسخگو خواهد بود؟ 

آیا سازمان لیگ پاسخ می دهد یا فدراسیون فوتبال؟ چه کسی 

پاســـخگوی از دست رفتن یک آدم خواهد بود؟ ان شاءالله که 

این اتفاق نمی افتد و کسی دوست ندارد چنین سرنوشتی رقم 

بخورد اما اگر این امر اتفاق افتاد کدام نهاد یا ســـازمان پاسخ 

خانـــواده این فرد را خواهد داد؟ مـــن نمی دانم پروتکل های 

دوســـتان به چه شکلی است و پاسخگو چه کسی است. البته 

حتما باشـــگاه نخواهد بود چون باشگاه را هم مجبور کردند که 

بازی کند، پروتکل ها هم که همه رعایت شـــده است حالا اگر 

هواپیمایی به آن شکل تمامی بلیت هایش را به فروش می رساند 

و همه آدم های ســـالم و ناقل را کنار هم می نشـــاند آیا بازهم 

باشـــگاه مقصر است؟ همین الان طبق قانون، تاکسی ها حق 

ندارند بیشتر از سه نفر را سوار کنند آن هم وقتی سوار تاکسی 

می شوید پنجره پایین است و بین همه افراد یک حائل قرار دارد 

و بعد از ۱۰ دقیقه پیاده می شوید اما انگار قوانین برای هواپیما 

به گونه دیگری است و هواپیماها کمتر از تاکسی اهمیت دارند و 

در حالی که شاید بیشتر از دوساعت تعداد قابل توجهی انسان 

در یک هواپیما در کنار هم هستند عجیب است که این مسائل 

اهمیت ندارد! چطور در این موارد پروتکل ها رعایت نمی شود و 

چرا زورشان به تاکسی  ها می رسد اما به شرکت های هواپیمایی 

خیر؟ حداقل می توانستند به ازای ردیف  های سه نفره صندلی 

وسط را نفروشند هرچند می توانستند این قانون را هم بگذارند 

که بلیت ها را گران کرده ولی پروتکل ها را رعایت کنند. آیا این 

پروتکل ها فقط مربوط به باشگاه هاســـت؟ ازسوی دیگر مگر 

می تـــوان هوادار تیم های بزرگ را از بازیکنان جدا کرد و هزار و 

یک مورد است که نگرانی و ابتلا به بیماری را افزایش می دهد.«

 اگر بازیکنان صدرنشین کرونا بگیرند 

بازهم قهرمانی ارزش دارد؟

عضو اقتصادی هیات مدیره اســـتقلال یک بار دیگر تاکید کرد: 

»موضوع تعیین قهرمان و جام یا سایر موارد نیست بلکه شرایط 

برگزاری وجود ندارد پس باید یک تصمیم عاجلی گرفت. سرانجام 

چه اتفاقی می افتد؟ آیا اگر یک تیم خاص قهرمان شود به اندازه 

جان یک نفر می ارزد؟ خدای ناکرده اگر یک نفر از بازیکنان همان 

تیم صدرنشین کرونا بگیرد چه کسی پاسخگویش است؟ در این 

صورت هم قهرمانی برایشان ارزش دارد؟ یعنی حاضرند قهرمان 

شـــوند اما این اتفاق بیفتد؟ فکر کنید به جای اســـتقلال مثلا 

پرسپولیس به اهواز می رفت و این اتفاق امروز برای آنها می افتاد 

اما فعلا که از زمین و آسمان برای ما می بارد اما بالاخره یک روز 

این شرایط عوض می شود.«

 مگر مجیدی کاری کرده 

که بازیکنان کرونا بگیرند؟

عبدیـــان درباره مصاحبه اخیر فرهـــاد مجیدی و اینکه عده ای 

معتقدند سرمربی استقلال با این صحبت ها ضعف های فنی اش 

را می پوشـــاند، یادآور شد: »کسانی که این صحبت ها را مطرح 

می کنند به این موضوع فکر کنند که آیا مجیدی کاری کرده که 

بازیکنان کرونا بگیرند تا ضعف های فنی اش را بپوشـــاند؟ مگر 

وقتی به فولاد با آن شـــرایط و اتفاقات داوری باختیم زمین بازی 

را ترک یا بازی را تعطیل کردیم؟ هر اتفاقی که افتاد از آن تمکین 

کـــرده و ضعف های فنی را هم قبول می کنیم، اما آیا همین یک 

باخت بوده یا همین یک بازی بود که نتیجه نگرفتیم؟ از اول فصل 

و زمان استراماچونی هم این باخت ها و تساوی ها بوده و در ادامه 

و زمانی که مجیدی آمد و چه حتی آن زمانی که مربی نداشتیم 

هم این نتایج به دست می آمد و در هر شرایطی از اتفاقات تمکین 

کردیم و این مسائل پیش آمده است.«

 مجیدی با ازخودگذشتگی سرمربی استقلال شد

وی در پایان گفت وگو با »فرهیختگان«، با حمایت از ســـرمربی 

تیـــم تصریح کرد: »واقعا این طور نیســـت که مجیدی بخواهد 

ضعف های فنی اش را پشـــت این موضوع بپوشـــاند. بالاخره 

مجیدی هم ســـرمایه این باشگاه اســـت. یک روزی برای این 

تیم در زمان بازیگری اش افتخارات کســـب کرده و زمانی هم 

سرمربیگری تیم را قبول کرد که استقلال مربی نداشت. آن روز 

چه کسی حاضر بود این سمت را قبول کند؟ هوادار حاضر بود 

چه کســـی را بپذیرد؟ بالاخره یکی مثل مجیدی باید می آمد و 

یک جورهایی هم ازخودگذشتگی بود که در آن وضعیت مجیدی 

سرمربیگری تیم را قبول کرد. او با آن نتایج درخشان و محبوبیت 

استراماچونی ریسک بزرگی کرد. از بیرون این باشگاه نیامده 

بود بلکه سالیان ســـال برای اســـتقلال زحمت کشیده و قطعا 

تلاشش را می کند که تیم نتیجه بگیرد و نمی خواهد این اتفاقات 

بیفتد. ازســـوی دیگر مجیدی که موجب رفتن استراماچونی 

نشده بود که بعدها بخواهد جای این سرمربی بنشیند. در هر 

صـــورت  ضعف مدیریتی یا مشـــکلات مالی یا هر چیز دیگری 

باعث شد، پول استراماچونی را ندهند و او برود و در ادامه هم 

نمی شد تیم را به حال خود رها کرد و یک نفر باید مسئولیتش 

را به عهده می گرفت.«

ورزش
پنجشنبه ۱۹ تیر ۱3۹۹   شماره 30۸0
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تیم فوتبال اســـتقلال همزمان با از ســـرگیری فصل نوزدهم رقابت های لیگ برتر دچار 

مشـــکلات و معضلات متعدد و فراوانی شده که هرکدام از آنها می تواند برای اثر گذاری 

مخرب حداقل برای یک نیم فصل برای هر تیمی کافی باشـــد. از یک ســـو بازیکنان که 

یک به یک در تمرینات و مســـابقات این تیم مصدوم شده و هرکدام به اندازه مصدومیت 

خود از چند هفته تا چند ماه از رقابت ها دور ماندند و از ســـوی دیگر موضوع بازیکنان 

کرونایی این تیم که از پایه و اســـاس حضور اســـتقلالی ها در ادامه رقابت های لیگ را 

تحت تاثیر این موضوع قرار داد و مشخص نیست با این وضعیت آیا فصل نوزدهم حداقل 

برای باشگاه استقلال به پایان خواهد رسید یا خیر. 

در همین زمینه و درخصوص آخرین اخبار بازیکنان کرونایی استقلال این  خبر به گوش 

می رســـد که تمامی بازیکنان و کادر فنی این تیم طبق برنامه  قبلی قرار بود روز گذشته 

زیرنظر عوامل ســـازمان لیگ و ایفمارک تست کرونا بدهند و منتظر نتیجه این تست ها 

بمانند هرچند هنوز پاسخ نهایی تست دوشنبه شب هم تا لحظه تنطیم این گزارش اعلام 

نشـــد. طبق اعلام هراتیان مدیریت ایفمارک قرار بود تا ساعت ۱۴ روز سه شنبه نتیجه 

این تست ها به باشگاه اعلام شود. 

گفتنی اســـت تمامی مسائل بعدی مرتبط با این باشگاه ازجمله قرنطینه شدن تمامی 

تیم یا بخشـــی از بازیکنان، تمرینات آماده سازی بعدی، حضور یا عدم حضور استقلال 

در بازی های آینده لیگ ازجمله دیدار آتی مقابل تراکتورسازی و همچنین نتیجه مسابقه 

با پارس جنوبی که آبی ها حاضر نشـــده بودند در این دیدار به مصاف حریف خود بروند 

به نتایج این تست ها بستگی خواهد داشت. 

درخصـوص بازیکنـان مصـدوم اسـتقلال البتـه بـه جـز مرتضـی تبریـزی و رضـا آذری که 

ربـاط صلیبـی پـاره کـرده و برای چنـد ماه از میادین دور خواهند ماند سـایر بازیکنان 

مصـدوم ایـن تیـم ازجملـه فرشـید اسـماعیلی، ارسـلان مطهـری و سـیاوش یزدانـی 

درصورتـی کـه آبی هـا مهیـای حضـور در لیگ شـوند می توانند از یکـی دو هفته آینده 

شاگردان مجیدی را در رقابت ها همراهی کنند. با این توضیح که اسماعیلی و یزدانی 

بـا رفـع قطعـی مصدومیـت و رسـیدن بـه آمادگـی مطلـوب از همـان ابتـدا بـا صلاحدید 

کادرفنـی می تواننـد در ترکیـب قـرار گرفتـه و ارسـلان مطهـری نیـز از هفتـه آینـده بـه 

تمرینـات گروهـی اضافه خواهد شـد. 

همچنین داریوش شـــجاعیان و محسن کریمی که پیش از این به خاطر عمل 

جراحی مدت ها از میادین دور بودند هم به مرز آمادگی لازم برای حضور در 

ادامه رقابت ها دســـت پیدا کـــرده و در صورتی که در ادامه کار مجوزهای 

لازم برای قرار گرفتن نام آنها در لیست استقلال صادر شود مشکلی برای 

همراهی آبی پوشان نخواهد داشت. 

در این بین از خبر خوشحال کننده برای هواداران می توان به آمادگی 

مطلوب شـــیخ دیاباته مهاجم آفریقایی و گلزن استقلال اشاره کرد 

که او هم در صورتی که این تیم مشـــکلی برای حضور در میادین 

نداشته باشد می تواند با صلاحدید سرمربی و کادرفنی آبی پوشان 

این تیم را همراهی کند. 

یک خبر خوب برای استقلال در دل اخبار بد

شیخ و مصدوم ها آماده بازی شدند

عبدیان، عضو هیات مدیره استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: درآمدزایی در باشگاه دست اهل فن نبوده است!

اگراستقلالهمصدرنشینبودبایدلیگتعطیلمیشد
 بعید است سال آینده لیگی در کار باشد                    اگر بازیکنان صدرنشین کرونا بگیرند، باز هم قهرمانی ارزش دارد؟                    مگر مجیدی کاری کرده که بازیکنان کرونا بگیرند؟
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